



DIALOGUE FOR LIFE XIV
November 20-25, 2016
Sheraton Hotel, Montreal, Quebec

VENDOR WAIVER

I, _____ will not hold the Sheraton Hotel or the First Nations and Inuit Suicide Prevention Association of Quebec and Labrador accountable for any damage, loss and/or theft in the event that I leave my belongings unattended (ie: during the day or overnight). All personal property left in the event of the function room is solely the responsibility of the owner as both parties (ie: The Sheraton and The FNISPAQL) do not provide security during the event and function of the space.

Vendor Signature

FNISPQL Witness

Date

COLLOQUE DIALOGUE POUR LA VIE XIOI
20-25 novembre, 2016
Hôtel Sheraton, Montréal, Québec

Je, soussigné(e) _____, ne tiendra pas l'hôtel Sheraton ou l'Association Prévention Suicide Premières Nations et Inuits du Québec et du Labrador responsable de tout dommage, perte ou vol dans le cas où je laisse mes bagages sans surveillance (ie: au cours de la journée ou la nuit). Tous les biens laissés dans le cas où la fonction de salle est uniquement la responsabilité du propriétaire dans les deux parties (ie: le Sheraton et le APSPNIQL) ne fournissent pas de sécurité au cours de l'événement et la fonction de l'espace.

Signature Vendeur

APSPNIQL Temoin

Date